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(Il Tempo - F.Biafora) To będzie gorący sierpień dla kibiców Romy. I nie

tylko ze względu na wysokie temperatury, które dotknęły stolicę Włoch. W

ostatnich dniach Pallotta, z pomocą Goldman Sachs, rozpoczął swoją

osobistą partię pokera ze wszystkimi możliwymi pretendentami do

pozyskania Romy, w pierwszej kolejności z Friedkinem.

Wskazanie, które trafiło do prawników obydwu stron negocjacji na linii Boston-

Houston, jest przygotowaniem wszystkich koniecznych dokumentów do szybkiego

zamknięcia, jeśli to możliwe przed 15 sierpnia. Ostatnia obniżona oferta

przedsiębiorcy urodzonego San Diego - który przyznał Romie ogólna wycenę 490

mln eur - nie została nigdy "oficjalnie" przedstawiona i Pallotta chce by w Teksasie

wyłożyli wszystko czarno na białym, być może naciskając w ten sposób na innych

inwestorów, którzy przeglądają dokumenty klubu. Jedyną konkretną alternatywą dla

Friedkina wydaje się ta reprezentowana przez fundusz z Kuwejtu, któremu

przedstawiono ultimatum: źródła finansowe mówią o już przedstawione, niewiążącej

ofercie, ale dla Pallotty trzeba przejść od słów do faktów przed 10 sierpnia. 

Pewnością wynikającą z tego meczu, między ofertami i blefami, jest to, że to inny

właściciel uzupełni podwyższenie kapitału do 31 grudnia. Jeśli chodzi o sponsorów z

wyścigu by zastąpić Nike wydaje się, że wypadły Adidas i Under Armour:

menadżerowie z Trigorii negocjują w szczególności z Umbro (byłaby jedynym

partnerem zespołu z Serie A) i Pumą, która we Włoszech ma już porozumienie z

Milanem. 

Tymczasem napływają nowości jeśli chodzi o przyszły stadion Tor di Valle. W

ostatnich dniach doszło do spotkania między Baldissonim i Raggi. Burmistrz

zapewniła wiceprezydenta Giallorossich, że ratusz chce iść dalej z projektem,

potwierdzając zamiar procedowania w szybkim czasie, bez określania ostatecznej

daty. Niebawem do rady stolicy trafią teksty porozumień z Regionem Lacjum w

sprawie linii Roma-Lido i Citta Metropolitana w sprawie zabiegów przy drodze Via

del Mare-Ostiense. Realnym celem jest poddanie głosowaniu do końca sierpnia, z

poślizgiem maksymalnie do pierwszej połowy października. 
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